

AGCS Gas Clearing and Settlement AG  
Clearing  
Alserbachstraße 14-16  
1090 Wien  
AUSTRIA

\_\_\_\_\_, am \_\_\_\_\_

### Bestätigung SEPA B2B Mandat

Sehr geehrte Damen und Herren,

wir bestätigen als kontoführendes Bankinstitut

Name der Bank	
BIC	

dass Zahlungen von AGCS Gas Clearing and Settlement AG als Creditor mit der Creditor ID AT44ZZZ00000019708, von unserem Kunden, Ihrem Vertragspartner

Firma	
ALIAS bei AGCS	

auf Basis des in Kopie beiliegenden SEPA Business-to-Business Mandates mit der Mandatsreferenz

Mandatsreferenz	
IBAN	
BIC	
Mandat unterschrieben am	

in unserem Bankinstitut akzeptiert und abgewickelt werden können.

Weiteres bestätigen wir, dass dieses genannte Konto in EURO geführt wird, sowie die Einrichtung des hier genannten Mandates sowie dessen Mandatsreferenz erfolgt ist, um die Zahlungen von AGCS Gas Clearing and Settlement AG störungsfrei abwickeln zu können.

Mit freundlichen Grüßen

Unterschrift/en der zeichnungsberechtigten Person/en  
*Signature/s of the authorised signatory/signatories*

Bankinstitut  
*Name of the bank*

Name/n der zeichnenden Person/en  
*Name/s of the signing person/s*

Ort, Datum  
*Location, Date*

**Translation is only for information – Please sign, German application!**

AGCS Gas Clearing and Settlement AG  
Clearing  
Alserbachstraße 14-16  
1090 Wien  
AUSTRIA

\_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

### Confirmation SEPA B2B Mandate

Dear Ladies and Gentlemen

We, as the account holding bank, hereby confirm

Name of the Bank	
BIC	

that payments of AGCS Gas Clearing and Settlement AG as Creditor with Creditor ID AT44ZZZ00000019708, for our customer, your contract partner

Company	
ALIAS at AGCS	

based on the SEPA Business-to-Business mandate with mandate reference, according to the attached copy

mandate reference	
IBAN	
BIC	
Mandate signed on	

are accepted and processed from us.

We further confirm, that the above named account is hold in EURO and that the named mandate together with ist mandate reference have been arranged, so that a failure-free processing of payents of AGCS Gas Clearing and Settlement AG can be ensured.

Best regards